
ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

  
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 12.02.2024, în cadrul şedinţei  extraordinare   a 
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 Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 56 din data de 08.02.2024, în conformitate cu prevederile  art. 134, alin. 1, lit. 
a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
   La şedinţă participă un număr de 16 consilieri locali. Absentează următorii consilieri 
locali: Sandu Sergiu – Ioan Sergiu, Matei Gabriel și Mateiciuc Silviu – Nicolae. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua!  Astăzi aprobăm 
bugetul de venituri și cheltuieli pe anul 2024. Pe lângă acest proiect de hotărâre, 
acordarea mandatului special reprezentantului UAT Municipiul Fălticeni, un titlu mai lung 
referitor la gestionarea apei şi canalizării în județul Suceava, lista cu profesori și antrenori 
care vor fi premiați în baza rezultatelor din 2023. Au mai fost competiții până la finalul lui 
2023. Dacă făceam anul trecut, exista posibilitatea să văduvim de anumite drepturi  niște 
copii. Așa am hotărât să așteptăm aprobarea bugetului și să îi premiem la începutul anului 
2024. Și un alt proiect...alocarea la bugetul local a unei sume de bani în vederea 
participării Muzeului de Artă “Ion Irimescu” Fălticeni la expoziţia IRIMESCU 121 din cadrul 
evenimentului LUNA SCULPTORILOR ROMÂNI, organizat la Iaşi în perioada februarie-
martie 2024. Avem finalizat și studiul de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici și a 
devizului general la blocul pentru tineri pe care urmează să îl construim prin PNRR, cel de 
la APIA, în spatele celui pentru medici și o cerere a domnului Buhlea Paul adresată 
Consiliului Local. 

   Se supune la vot proiectul ordinii de zi, respectiv:      

             1. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli 
pe anul 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             2. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special reprezentantului 
UAT Municipiul Fălticeni, județul Suceava în Adunarea Generală a Asociaţiei 
Judeţene pentru Apă şi Canalizare Suceava (A.J.A.C Suceava) și Asociației 
Județene pentru Apă și Canalizare Suceava, să aprobe în Adunarea Generală a 
Asociaţiei, Caietul de sarcini al Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare 
furnizat/prestat de Operatorul regional Societatea ACET S.A. Suceava, 
Regulamentul Serviciului actualizat, Studiul de specialitate elaborat de societatea 
PROTOBY Iași, indicatorii de performanță și indicatorii statistici ai Serviciului de 
alimentare cu apă și de canalizare furnizat/prestat de Operatorul regional Societatea 
ACET S.A. Suceava, contractul de furnizare/prestare a serviciului de alimentare cu 
apă și de canalizare, completarea  Contractului de delegare, prin încheierea Actului  
adițional nr.  9 la Contractul de delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare 
cu apă și de canalizare și acordarea mandatului special Președintelui Asociației 
Județene pentru Apă și Canalizare Suceava să semneze în numele și pe seama UAT 

Municipiul Fălticeni actul adițional nr.9 la Contractul de delegare - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 



            3. Proiect de hotărâre privind aprobarea listei cu sportivii şi profesorii/antrenorii care 

vor fi premiaţi în cadrul ediţiei a VI – a a Galei de Excelenţă - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 

– Cătălin Coman; 

             4. Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local a sumei de 4.000 lei în 

vederea participării Muzeului de Artă “Ion Irimescu” Fălticeni la expoziţia IRIMESCU 121 din 

cadrul evenimentului LUNA SCULPTORILOR ROMÂNI organizat la Iaşi în perioada 

februarie-martie 2024 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

           5. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-

economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții  „CONSTRUIRE DE 

LOCUINTE NZEB PLUS PENTRU TINERI ÎN MUNICIPIUL FALTICENI, JUDETUL SUCEAVA” 
aprobat pentru finanțare prin Planului Național de Redresare și Reziliență al României, 
Componenta 10 – Fondul Local, I.2 – Construirea de locuințe nZEB plus pentru 
tineri/locuințe de serviciu pentru specialiști din sănătate și învățământ - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 6. Cererea domnului Buhlea Paul adresată Consiliului Local al Municipiului Fălticeni, 

înregistrată sub nr. 2873/29.01.2024; 

             Ordinea de zi se aprobă în unanimitate, respectiv cu 16 voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2024 - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Așa cum vă spuneam sunt foarte 
multe lucruri care ar trebui discutate la acest  buget. Ca să fac o scurtă sinteză, total 
venituri avem 122.405.450 lei, din care veniturile noastre proprii sunt 41.106.020 lei. 
Restul reprezintă fonduri din proiecte cu finanțare guvernamentală sau europeană. După 
cum vedeți, din bugetul local avem doar o treime din  bugetul Municipiului Fălticeni. De 
asta  și această creștere semnificativă, pe când acum 6-7 ani vorbeam de 60-70 milioane. 
Am avut un record de 84 milioane în 2015. Acum vorbim de 122 milioane dintre care, 80 
milioane lei noi, reprezintă proiectele cu finanțare europeană  sau guvernamentală și 
norvegiană. Investiții prin PNRR- 47.525.380 lei. Cea mai mare sumă pleacă către clădirea 
administrativă (Primărie). În același timp se derulează un proiect cu finanțare prin Agenția 
Fondului  de Mediu. Este vorba de clădirea fostei Judecătorii sau Primăria - Corpul B. 
Reabilitare termică și eficientizare,  Internatul – (cămin C) -16.113.100 lei. Construire 
blocuri locuințe – 2.023.000 lei, doar prin PNRR, infrastructuri pentru transportul verde-
1.100.480lei. Achiziția de sisteme inteligente, management urban – 878.220 lei. Înființare 
și dotarea centru colectare aport voluntar - 2.275.280 lei. Dotare cu mobilier la toate 
instituțiile din Municipiul Fălticeni – 13 milioane lei. Construire și dotare centru pentru 
vârstnici în valoare de 11 milioane lei. Dacă  tot am discutat de acest centru de zi, el se va 
construi în cartierul Țarna Mare, strada Spicului, pe locul unde acum se află școala, un 
centru de zi pentru persoane vârstnice. A nu se confunda cu Azil. Este un centru de zi, 
pentru 80 de vârstnici, care vor veni dimineața aduși de familii sau cu mașinile personale. 
Sunt și două microbuze în cadrul proiectului, pentru cei care nu au posibilitatea de a 
ajunge din oraș.  Îi preluăm din anumite zone din oraș. Ajung undeva la o oră dimineața, 
vom face un program. Petrec timp până seara, socializează, sunt activități medicale 
minore, kinetoterapie, masaj. Nu e spital. Tot în cadrul proiectului sunt 10 angajați, 
kinetoterapeuți, asistente, oameni finanțați în cadrul proiectului. Au o miniseră, grădinuță, 
un minicinema, șah, tenis, proceduri medicale și o masă caldă la prânz. Iar seara, în jurul 
orei 6-7 centrul se va închide și vor pleca acasă. Nu este azil, nu stau cu cazare peste 
noapte. Ideea mea este să socializeze, să găsească posibilitatea să petreacă timpul liber. 
Este centru de zi pentru 80 persoane, așa cum spune și titlul. Vom face un regulament de 
funcționare. Mai avem investiții cu finanțare prin Administrația Fondului pentru Mediu - 



Primăria, Școala Gimnazială Al. I. Cuza,  Corp A. Investiții prin Programul Național de 
investiții Anghel Saligny - Reabilitare rețea de apă, strada Ștefan cel Mare, extindere rețea 
de apă pe strada Răsăritului și Halmului și segmentul de drumuri-Sucevei, 13 Decembrie, 
Republicii, Armatei, Bulevardul Revoluției, Matei Millo, Dimitrie Leonida. 
   D-nul  consilier local, Stoica Cozmin: Am și eu o rugăminte. Pe Sucevei, în față 
la Biserica Catolică, se poate face, cumva posibilitatea de a trece la stânga? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu. Proiectul  are în spate un 
studiu de trafic și avizul Poliției rutiere, pentru că vorbim de un segment de drum 
european. Dacă avizul este fără lucrul acesta, nu putem schimba nimic. Sens giratoriu la 
blocul turn și se vor curăța cele două artere, atât pe intrare, cât și pe ieșire. Vor dispărea 
niște parcări, care intră în sensul giratoriu. Total investiții 67 milioane, reprezintă 55% din 
buget. Cheltuieli cu salarii 21 milioane. Cheltuieli cu bunuri și servicii 17 milioane, asistență 
socială 6 milioane,  rambursări de credite 3 milioane, fond de rezervă 500 mii. Transfer 
către Muzeul de Artă Ion Irimescu – 801.980 lei. Finanțăm în continuare Muzeul, iar 
valoarea veniturilor  proprii este undeva la 20 mii lei. Diferența reprezintă bani pe care îi 
primesc de la bugetul local. Alte cheltuieli: susținerea cultelor - 500.000 lei, sume destinate 
pentru finanțarea nerambursabilă a asociațiilor culturale, sportive și sociale -1.621.000lei, 
contribuție la încadrarea persoanelor cu handicap – 150 mii lei. Cam astea sunt bugetele 
despre care vă vorbeam. Dacă aveți dumneavoastră întrebări. Aveți în anexe și lista de 
investiții totală, plus bugetele tuturor unităților subordonate. 
   D-nul  consilier local, Stoica Cozmin: Am eu o întrebare.  În proiectul de buget 
consolidat pe 2024, în total este o sumă de 216 milioane. Cheltuieli totale sunt de 228 
milioane. Ceea ce înseamnă un deficit de 11 milioane, ceea ce însemnă un deficit de 5%, 
la bugetul local. 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu e un deficit, sunt banii pe care 
trebuie să îi luăm de la proiectele europene, plătite anul trecut din bugetul nostru. Bani 
care urmează să ne intre. 
            D-nul consilier local, ing. Drăgușanu  Octav-Anton: O parte și altă parte …  din 
deficit 67.980, o parte era la piață, cum ați spus…pe partea astalaltă 6.738.590 lei…. Și 
cum se acoperă diferența asta? 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Din încasările pe care le au. De 
exemplu, pentru luna decembrie, încasările le fac în ianuarie. Nu au avut cum să le treacă 
la buget. E vorba, practic, de o lună sau două. 
   D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Și din cauza asta apar ca 
deficit? Și se compensează din încasările ulterioare. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sigur că da. Copilul vine, 
mănâncă numai că plătește la finalul lunii. Cum se dau și salariile. Și apare acest deficit 
care se echilibrează. Cum sunt și sportivii care mănâncă, dar banii vin mai târziu. Le 
suportă primăria și apoi vin banii.  Aici, la proiectele cu finanțare europeană, exista riscul 
ca,  ce nu se închidea până la finalul anului 2023, deveneau neeligibile. Aveam 
următoarele posibilități de plată: Trimiteam situația de lucrări a constructorului la Ministerul 
Dezvoltării, așteptam  banii, când veneau banii, plăteam. Sau, dacă aveam posibilitatea, 
plăteam noi de la bugetul local  și așteptam noi banii de la minister, nu constructorul. Dacă 
nu făceam lucrul acesta, toate sumele care nu erau decontate până la finele lui 2023 erau 
neeligibile. Toți acei 11 milioane treceau pe neeligibil. Așa am făcut economia. Am plătit 
noi constructorul și urmează să așteptăm noi banii. Este o întârziere, pe care eu, cel puțin, 
nu mi-o explic. Cel puțin, la bani europeni. Și abia am primit o situație de lucrări din luna 
august. Este vorba de bani europeni, nu guvernamentali. Varianta oficială la întrebările 
noastre, este lipsa de personal în cadrul Ministerelor care verifică documentele. Suntem 
într-o situație bună, că avem de primit. Am absorbit toți banii europeni, am plătit 



cofinanțările noastre, suntem în situația în care, lunar sau săptămânal, ne mai vine câte o 
sumă de bani, pe care o putem folosi după ce o trecem pe rectificare. 
   D-nul consilier local, ec.Stoica Cozmin: Mai aveți aici la anexa 7, reparații 
șarpantă și … Într-o discuție precedentă s-au alocat niște bani la Centrul Medical. Banii 
ăștia vor fi din fonduri? 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu, din bugetul local. La 
Policlinică avem problema cu spațiile. Nu putem depune nici un proiect cu finanțare 
europeană pentru că nu suntem noi proprietari pe toată Policlinica. Sunt niște cabinete 
concesionate, niște cabinete proprietate.  Tehnicienii dentari sunt proprietari la etajul doi. 
Sunt și niște medici stomatologi care sunt proprietari și Pediatria - doamna doctor Bartoș și 
doamna doctor Coroleucă. Mai sunt niște cabinete concesionate, doamna doctor Drăgan, 
domnul doctor Donciu. Este o situație juridică foarte amestecată. Noi ca să depunem un 
proiect trebuie să fim proprietari pe tot. Noi suntem proprietari pe 90%, ca să spunem. 
Funcționarea este asigurată pe deplin. Investițiile, ați văzut, sunt trecute acolo și cu 
sursele de finanțare. Finanțăm bisericile, sportul, activitățile culturale, activitățile în 
parteneriat pe care ni le propunem. Întrebări? 
            D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
            D-nul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: Alte 
intervenții? Nu sunt. 

     D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Sunt persoane care 
dacă ar vota anumite articole ale proiectului de hotărâre, s-ar afla în conflict de interese, 
așadar se va vota pe articole, apoi proiectul în totalitate. 

Art. 1 - 16 voturi pentru; 
Art. 2 -  11 voturi pentru(consilierii locali: Pintilii Marius, Corbu Luminița, Darabă 

Iulian, Amarie Mariana si Dulgheriu Maria nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat 
dreptul de vot); 

Art. 3 – 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă Violeta, 
Pintilii Marius, Corbu Luminița, Amarie Mariana nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 

Art. 4 – 16 voturi pentru; 
Art. 5 – 16 voturi pentru; 
Art. 6 - 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă Violeta, 

Pintilii Marius, Corbu Luminița si Amarie Mariana nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 

Art. 7 - 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă Violeta, 
Pintilii Marius, Corbu Luminița, Amarie Mariana nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 

Art. 8 - 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă Violeta, 
Pintilii Marius, Corbu Luminița, Amarie Mariana nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 



Art. 9 - 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă Violeta, 
Pintilii Marius, Corbu Luminița, Amarie Mariana nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 

Art. 10 - 16 voturi pentru; 
Art.11 - 16 voturi pentru; 
Art.12 - 16 voturi pentru; 
Art.13 - 14 voturi pentru (consilierii locali: Corbu Luminița și Darabă Iulian nu au 

participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 
Art.14 - 16 voturi pentru; 
Art.15 - 16 voturi pentru; 
Art.16 - 16 voturi pentru; 
Art.17 - 16 voturi pentru; 
Art.18 - 16 voturi pentru; 
Art.19 – 15 voturi pentru(consilierul local, dl Pintilii Marius nu aparticipat la dezbateri 

și nu și-a exercitat dreptul de vot); 
Art.20 – 15 voturi pentru(dna consilier local Dulgheriu Maria nu a participat la 

dezbateri și nu și-a exercitat dreptul de vot); 
Art.21 – 16 voturi pentru; 
Art.22 – 15 voturi pentru (dna consilier local Amarie Mariana nu a participat la 

dezbateri și nu și-a exercitat dreptul de vot);; 
Art.23 – 16 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca și Chirilă 

Violeta nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 
Art.24 – 13 voturi pentru(consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca și Chirilă Violeta 

nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat dreptul de vot); 
Art. 25 – 16 voturi pentru; 
Art. 26 –  16 voturi pentru; 
Art. 27 – 15 voturi pentru(dl consilier local Darabă Iulian nu a participat la dezbateri și 

nu și-a exercitat dreptul de vot) 
Art. 28 – 16 voturi pentru; 
Art. 29 – 16 voturi pentru; 
Art. 30 – 16 voturi pentru; 
Art. 31 – 12 voturi pentru consilierii locali: Pintilii Marius, Matei Gabriel, Corbu 

Luminița, Darabă Iulian si Dulgheriu Maria nu au participat la dezbateri și nu și-au exercitat 
dreptul de vot); 

Art. 32 – 10 voturi pentru (consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă Violeta, 
Pintilii Marius, Corbu Luminița, Amarie Mariana nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 

Art. 33 -  16 voturi pentru; 
Art. 34 -  10 voturi pentru(consilierii locali: Cojocaru Liliana, Edu Anca, Chirilă Violeta, 

Pintilii Marius, Corbu Luminița, Amarie Mariana nu au participat la dezbateri și nu și-au 
exercitat dreptul de vot); 

Art. 35 -  16 voturi pentru 
 Se supune la vot în totalitate, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi, 
„pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  acordarea mandatului special reprezentantului UAT Municipiul Fălticeni, 
județul Suceava în Adunarea Generală a Asociaţiei Judeţene pentru Apă şi 
Canalizare Suceava (A.J.A.C Suceava) și Asociației Județene pentru Apă și 
Canalizare Suceava, să aprobe în Adunarea Generală a Asociaţiei, Caietul de sarcini 
al Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare furnizat/prestat de Operatorul 



regional Societatea ACET S.A. Suceava, Regulamentul Serviciului actualizat, Studiul 
de specialitate elaborat de societatea PROTOBY Iași, indicatorii de performanță și 
indicatorii statistici ai Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare 
furnizat/prestat de Operatorul regional Societatea ACET S.A. Suceava, contractul de 
furnizare/prestare a serviciului de alimentare cu apă și de canalizare, completarea  
Contractului de delegare, prin încheierea Actului  adițional nr.  9 la Contractul de 
delegare a gestiunii serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare și 
acordarea mandatului special Președintelui Asociației Județene pentru Apă și 
Canalizare Suceava să semneze în numele și pe seama UAT Municipiul Fălticeni 
actul adițional nr.9 la Contractul de delegare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Cu titlul  acesta am spus totul. La 
solicitarea  președintelui Asociației Județene, domnul Tofan,  la actul adițional nr. 9, au 
mai venit o serie de informații referitoare la activitatea Asociației. A nu se confunda cu 
ACET-ul. Asociația județeană este cea cu care derulăm proiect prin finanțare europeană. 
Trebuie aprobat acest act adițional și eu, la rândul meu, să fiu delegat de dumneavoastră 
să semnez toate actele legate de Municipiul Fălticeni, iar domnul Tofan să semneze 
pentru toate celelalte UAT- uri, în relația cu terții. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
16 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind  aprobarea listei cu sportivii şi profesorii/antrenorii care vor fi premiaţi în 

cadrul ediţiei a VI – a a Galei de Excelenţă - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Îi aveți în anexa proiectului de 
hotărâre. Sunt sportivii și profesorii lor coordonatori, care au obținut rezultate deosebite la 
campionatele naționale, europene și mondiale, la box, tenis de masă, volei, atletism, 
canotaj, tenis de câmp. Suma totală care pleacă către sportivi este  52.700lei 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 



   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
16 voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind alocarea de la bugetul local a sumei de 4.000 lei în vederea participării Muzeului de 

Artă “Ion Irimescu” Fălticeni la expoziţia IRIMESCU 121 din cadrul evenimentului LUNA 

SCULPTORILOR ROMÂNI organizat la Iaşi în perioada februarie-martie 2024 - iniţiator, primar 

– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Inițiativă culturală la nivel 
național, luată de Andrei Apreutesei, cetățean de onoare al nostru. Organizează Luna 
sculptorilor. Nu se putea fără Ion Irimescu. Investiția nu este mare. Alocăm doar 4.000 lei 
pentru transportul exponatelor. Asigurarea exponatelor, care este cea mai costisitoare, o 
plătește Ateneul Iași. Vor fi pentru o lună de zile și nu sunt sculpturi originale, ca să zic 
așa. Sunt făcute de Ministerul Culturii, după mulajele maestrului Ion Irimescu, finanțate de 
către Ministerul Culturii și date cu titlu gratuit către Primăria Municipiului Fălticeni, încă din 
2014-2015. Nu sunt operele originale. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
16 voturi „pentru”.  
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind   aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici și a 

devizului general pentru obiectivul de investiții  „CONSTRUIRE DE LOCUINTE NZEB 

PLUS PENTRU TINERI ÎN MUNICIPIUL FALTICENI, JUDETUL SUCEAVA” aprobat 

pentru finanțare prin Planului Național de Redresare și Reziliență al României, 

Componenta 10 – Fondul Local, I.2 – Construirea de locuințe nZEB plus pentru 

tineri/locuințe de serviciu pentru specialiști din sănătate și învățământ - iniţiator, 

primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Valoarea totală a investiției 
pentru acest bloc este de 10.316.000 lei,  fără TVA (taxă pe valoare adăugată). Va fi 
construit pe strada Topitoriei. În partea cealaltă, pe strada Armatei, avem pe cel care se 
construiește pentru medici, care deja a ajuns la nivelul doi. Acolo vor fi 12 apartamente, cu 
3 camere, cu 2 camere și o garsonieră. Vorbim de medici. Blocul nou va fi în spate, pentru 
că va avea acces pe strada Topitoriei. Acolo vor fi 23 locuințe pentru tineri. Dacă ne 
mișcăm repede, scoatem la licitație, imediat după ce ne vine Hotărârea de Consiliul Local 
cu viza de legalitate de la Prefectură. Probabil în această vară trebuie să se termine acela 
și să dăm drumul la acesta. Partea bună e că  vor fi economii la utilități. Tragem o singură 
magistrală de gaz, curent, apă, canalizare. Va fi o singură investiție pentru două blocuri.  



NZeb  înseamnă că vor fi cu reducere de energie. După cum vedeți, avem obligația prin 
proiect, reducerea cererii de energie primară cu 20%, față de cerința de construcție nZeb. 
Cei care vor sta acolo vor sta într-o locuință ecologică, care va produce foarte puțin dioxid 
de carbon. Va fi o clădire eficientă energetic, mai pe scurt. Niște sisteme de pompe, 
panouri fotovoltaice, izolație astfel încât să fie eficiente. Va fi un avantaj al tinerilor, care 
vor plăti mai puțin la utilități. 
 D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
16 voturi „pentru”.  
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind Cererea domnului Buhlea Paul adresată Consiliului Local al Municipiului 

Fălticeni, înregistrată sub nr. 2873/29.01.2024; 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu se votează, am adus-o la cunoștință, 

că așa este procedura.  

 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: O singură întrebare, legată de 

cererea asta. M-am uitat pe organigramă, înțeleg că Poliția Locală nu mai are nici un șef.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E în subordinea directă a Primarului. Nu 

mai există postul de director. Avem și obligația legală să reducem cu 10% posturile de conducere, 
conform Ordonanței.  

 D-na secretar general municipiu, jr. Busuioc Mihaela:Ca și structură este 
compartiment.  
 D-nul consilier local, ing. Drăgușanu Octav-Anton: Am văzut în organigramă. 
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu mai există funcția de director. 
Desființându-se postul de director, automat i s-a oferit un post în cadrul Poliției Locale, 
dacă va dori să îl accepte. Adică, va fi un polițist local, conform studiilor și pregătirii pe 
care o are. 
   D-nul consilier local, dr. Ilie Cosmin-Alexandru – preşedinte de ședință 
declară ședința închisă. 
            Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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